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Geachte leden van de raad,
 
Binnenkort begint de aanwijzingsprocedure voor de concessie van de lokale omroep in de
gemeente Zwolle. De huidige concessiehouder heeft de afgelopen vijf jaar de omroep
verzorgd, waarmee de termijn volgend jaar afloopt.
 
Dit biedt een uitgelezen kans om de toekomst van de lokale omroep te heroverwegen en
nieuwe stappen te zetten in de richting van een moderne, toekomstbestendige
mediastructuur voor Zwolle.
 
Als 1Zwolle (voorheen Weblog Zwolle) willen wij ons actief mengen in deze procedure, niet
alleen vanwege onze gedegen ervaring op het gebied van lokale journalistiek, maar ook
omdat wij geloven dat de lokale omroep een grote rol speelt als waakhond voor de lokale
democratie.
 
Het waarborgen van een onafhankelijke, objectieve en professionele nieuwsvoorziening is
van belang voor een gezonde democratie en betrokken inwoners. Lokale journalistiek is
immers vaak de eerste en belangrijkste bron van informatie voor burgers over wat er speelt
in hun eigen leefomgeving, van politiek tot cultuur en maatschappelijke ontwikkelingen,
men kan het vinden bij 1Zwolle.
 
We bevinden ons ook midden in een traject waarin de vorming van een streekomroep
steeds concreter wordt. Hoewel dit proces op termijn ongetwijfeld invloed zal hebben op
de lokale omroepen in de streek en regio, achten wij het juist nu van belang om met een
sterke, onafhankelijke stadsomroep voor Zwolle te komen. De geschiedenis van omroepen
in de gemeente Zwolle heeft laten zien dat er uitdagingen zijn geweest, en het is onze
missie om met 1Zwolle een stabiele, toekomstgerichte en bovenal betrouwbare omroep
neer te zetten die deze uitdagingen het hoofd biedt.
 
Met onze nieuwswebsite 1zwolle.nl hebben wij al een stevige basis gelegd op redactioneel
gebied. De website trekt inmiddels duizenden bezoekers per dag en fungeert als een
betrouwbare bron van lokaal nieuws. Daarnaast hebben wij ruime ervaring als
streekomroep, door onze jarenlange inzet bij Salland1, de volwaardige streekomroep voor
de regio Salland die al ruim 23 jaar geleden is ontstaan. In Salland hebben wij een
significante professionaliseringsslag gemaakt, waarbij wij de journalistieke en
organisatorische lat steeds hoger hebben gelegd. Deze expertise willen wij nu ook inzetten
voor de gemeente Zwolle, om een moderne, flexibele en toekomstgerichte stadsomroep te
realiseren.
 
Onze visie is dat de stadsomroep van Zwolle niet alleen een sterke lokale speler moet zijn,
maar ook een voortrekkersrol kan spelen in de streekvorming van 2027. Het doel is om snel
vooruitgang te boeken en de basis te leggen voor een omroep die niet alleen de stad
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bedient, maar ook bijdraagt aan een sterkere streek samenwerking. Hierbij willen wij
expliciet benadrukken dat er geen sprake zal zijn van een samenvoeging met onze andere
omroep Salland1 op redactioneel gebied. Redactioneel moeten beide streken
onafhankelijk blijven functioneren, zodat de unieke eigenheid van beide regio’s behouden
blijft. Wel zien wij grote kansen in het delen van overhead, ICT en infrastructuur, wat
kostenbesparingen oplevert die direct ten goede kunnen komen aan de kern van onze
organisatie: de journalistiek.
 
De journalistieke rol van een omroep gaat verder dan alleen het brengen van nieuws. Het
gaat om het kritisch volgen van beleidsmakers, het signaleren van maatschappelijke
problemen en het stimuleren van het publieke debat. In deze rol als waakhond voor de
democratie zien wij een belangrijke verantwoordelijkheid, vooral nu de lokale democratie
meer dan ooit afhankelijk is van een goed geïnformeerde bevolking.
 
In aanloop naar de definitieve indiening van onze aanvraag wachten wij nog op de
aanvullende eisen van de gemeente Zwolle. Toch willen wij graag, in dit vroege stadium,
met alle fracties in de raad in gesprek gaan.
 
Wij vinden het belangrijk om onze plannen met u te delen en te luisteren naar uw visie op
de rol van de lokale omroep in Zwolle. Wat zijn de verwachtingen van de raad? Hoe kunnen
wij, als toekomstige concessiehouder, bijdragen aan het versterken van de lokale
informatievoorziening en het bedienen van alle inwoners van Zwolle?
 
Wij geloven dat een sterke lokale omroep meer is dan alleen een nieuwsmedium; het is
een platform voor verbinding en participatie. Door middel van gesprekken met de fracties
willen wij uw input verzamelen en tegelijkertijd ons plan verder toelichten. Wij hopen
hiermee een breed draagvlak te creëren en een samenwerking op te zetten die de lokale
democratie ten goede komt.
 
Graag zouden wij op korte termijn een afspraak maken om dit gesprek met u te voeren. Wij
staan open voor deelname aan uw fractiebijeenkomsten, waarbij wij ons plan kunnen
presenteren en uw input kunnen meenemen in onze verdere voorbereidingen.
 
Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet, en hopen dat u ons wil uitnodigen bij een
fractieoverleg.
 
 
Marcel Middelveld
Directeur-Bestuurder
 
Stichting Algemene Omroep Zwolle, (1Zwolle)
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